

WHISPERFLO®

High performance pump



Simply the most efficient and quietest pump you can buy! WhisperFlo®, an incredibly quiet and reliable pool pump that outperforms the competition in every measure

The correct pump should circulate all a pool's water at least 4 times a day, as efficiently as possible. Greater efficiency means lower running costs... and the key lies in the heart of the pump's design. The secret is to minimize friction and turbulence. Less friction means greater efficiency. Less turbulence means less noise.

That's why all Pentair pumps feature a proprietary hydraulic design which has been refined over 40 years for superior performance. The WhisperFlo® is engineered to move the water more efficiently and quietly than competitive pumps, thanks to the unique design of the Funnello™ diffuser and a high-efficiency impeller that maximizes water flow and energy efficiency and ensures the quietest operation! The pre-filter comes with an oversized strainer basket and an easy-view strainer pot lid for instant inspection. WhisperFlo® is engineered to provide optimum performance in a very wide range of installations, including pool/spa combinations. It also delivers the power needed for suction-side, pressure-side and in-floor cleaning systems.

Features:

- Patented oversized strainer basket reduces cleaning frequency
- Easy-view lid design for instant inspection will remain clear and strong for years. Plus the "Cam and Ramp"™ lid delivers even pressure to eliminate air and water leaks
- Delivers higher performance with a lower power consumption
- Made from high-temperature, engineered thermoplastic to withstand extreme heat and prevent corrosion designed for long life
- Easy installation and trouble-free servicing
- CE-approved
- 3-year warranty



Pompe haute performance

Tout simplement la pompe la plus efficace et la plus silencieuse que vous pouvez acheter! WhisperFlo®, une pompe incroyablement fiable et silencieuse qui surclasse la compétition sur tous les points

Une bonne pompe doit pouvoir faire circuler toute l'eau d'une piscine au moins 4 fois par jours, aussi efficacement que possible. Un meilleur rendement offre des coûts d'exploitation réduits... et la clé réside au cœur de la pompe. Le secret est de minimiser les frictions et turbulences. Moins de friction permet d'accroître le rendement. Moins de turbulence diminue de bruit.

C'est la raison pour laquelle toutes les pompes Pentair présentent une conception hydraulique brevetée qui a été affinée pendant plus de 40 ans pour fournir une performance supérieure.

La WhisperFlo® est conçue pour propulser l'eau plus efficacement et silencieusement que les pompes concurrentes, grâce au design unique du diffuseur Funnello™ et à une turbine haute performance qui optimise le débit d'eau, le rendement en énergie et assure un fonctionnement le plus silencieux possible!

Le pré-filtre est conçu pour accueillir un panier de préfiltre surdimensionné et un couvercle transparent permet une inspection instantanée. La WhisperFlo® est conçue pour fournir une performance optimale pour une large gamme d'installations, y compris les combinaisons piscine/spa. Elle produit aussi l'énergie nécessaire pour les systèmes de nettoyage par aspiration, par pression et par le sol.

Caractéristiques:

- Panier de préfiltre breveté surdimensionné qui réduit la fréquence de nettoyage
- Le couvercle transparent conçu pour une inspection instantanée restera clair et robuste pendant des années. De plus, le couvercle "Cam & Ramp"™ libère une pression égale pour éliminer les fuites d'air et d'eau
- Fournit une performance élevée pour une faible consommation d'énergie
- Fabriquée en thermoplastique traité à haute température pour supporter les chaleurs extrêmes et prévenir la corrosion. Conception longue durée
- Installation facile et entretien sans problème
- Homologation CE
- Garantie de 3 ans

TOGETHER WE BUILD DREAMS THAT INNOVATE

www.pentairpooleurope.com

 **Pentair**
Pool Products™